
- Grają dwie drużyny po 
dwóch zawodników. Jeden 
jest bramkarzem, a drugi 
napastnikiem. Bramkarz nie 
może wyjść poza połowę, 
napastnik nie może atako-
wać na czerwonym polu pod 
bramką przeciwnika. Nie 

można też dotykać piłki ręką, 
takie przewinienie kończy się 
rzutem karnym, który wyko-
nywany jest z połowy boiska 
- wyjaśnia Szymon Kapcia  
z klubu CUBEBALL Zabrze.
 
Mecz rozgrywany jest na bo-

Małe boisko, ale zabawa przednia
Piłka halowa z elementami squ-
asha? To możliwe, w nowo otwar-
tym klubie piłkarskim CUBEBALL 
Zabrze, przy ul. Wolności 317,  
w budynku Starego Młyna. Jak  
zapewniają właściciele klubu,  
zasady gry nie są skomplikowane.

isku o wymiarach 10 metrów 
długości na 5 szerokości. 

Podczas spotkania, 
piłkę można odbi-
jać od wszystkich 
ścian. To właśnie 
takie rykoszety są 
najbardziej mylące 
dla przeciwnika 
i mogą za-
owocować 
trafieniem. 
Gole zdobywa 
się kierując 

piłkę do bramki o wysokości 
1 metra i szerokości 1 metra. 

- Jesteśmy jedynym klubem 
na Śląsku. W najbliższym 
czasie zamierzamy urucho-
mić ligę zakładową, dla 
klubów piłkarskich oraz dla 
osób prywatnych. Szczerze 
zachęcamy do przyjścia i 
pogrania – dodaje Szymon 
Kapcia. 

(mpp)

Klub CUBEBALL Zabrze mieści się
w budynku Starego Młyna w Zabrzu, przy ul. Wolności 317
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Niewielkie wymiary boiska, a emocje 
jak na prawdziwym stadionie...

Większość radnych domaga 
się zmiany formuły pisma, 
które ich zdaniem, prezentuje 
obecnie jednostronny przekaz, 
wyłącznie prezydenta Gliwic, a 
na jego łamy w ogóle nie są 
dopuszczane opinie radnych. 
- To sprzeczne z ideą pisma, 
które teoretycznie jest tygodni-
kiem samorządowym - uważają 
radni.

Radny SLD, Marek Widuch do-
maga się nawet likwidacji MSI. 
- Samorząd Miasta nie jest od 
wydawania jakiegokolwiek cza-
sopisma. Periodyk powinien 
być zlikwidowany. Władza w 
naturalny sposób próbuje wy-

korzystać go w celach pijarow-
skich i reklamowych. Mieliśmy 
wielokrotnie do czynienia z 
sytuacją gdy na łamach Miej-
skiego Serwisu Informacyjne-
go była uprawiana zwyczajna 
propaganda - dodał radny.

Innego zdania jest Jarosław 
Wieczorek (PiS) - Gazeta ta 
istnieje na rynku już bardzo 
długo, jest to jeden z nośni-
ków komunikacji społecznej i 
powinien być dalej wydawany. 
Tylko na innej podstawie praw-
nej, bardziej pluralistycznie niż 
obecnie, bo w tej chwili jest 
wydawana wyłącznie przez pre-
zydenta Gliwic. Powinno być 

Ponad 400 dzieciaków słuchało fragmentów bajek, które czytali m.in. prezydent Zygmunt 
Frankiewicz, trener Dariusz Dudek oraz piłkarze Piasta Gliwice. Wszystko w ramach zorga-
nizowanej w ubiegłym tygodniu akcji: „Cała Polska czyta dzieciom“.
Na pytanie, co lubią czytać, dzieci odpowiadały: „Harrego Pottera“, „Dzieci z Bullerbyn“, 
„Pies, który jeździł koleją“ a także... opisy gier komputerowych. Co do częstości czytania 
zdania były skrajnie odmienne: od „rzadko“ do „codziennie“.
Wspólne czytanie odbyło się w Centrum Edukacyjno-Kongresowym Politechniki Śląskiej.

tam jak najwięcej suchych fak-
tów i informacji, a jak najmniej 
publicystyki - uważa Jarosław 
Wieczorek.

- Nie zgodzę się, że to jest 
gazeta pana prezydenta, to 
gazeta w stu procentach sa-
morządu - powiedział Marek 
Pszonak (Koalicja dla Gliwic 
Zygmunta Frankiewicza). - My-
ślę, że 31 tysięcy zadowolo-
nych rodzin gliwickich z tytułu 
tego, że ma dostęp do tej pra-
sy, świadczy o tym, że ta gaze-
ta jest potrzebna.
- Zróbmy 180 tysięcy, będzie-
my mieli 180 tysięcy zadowolo-
nych gliwiczan - ironizuje Jaro-
sław Wieczorek.

Jednostronność przekazu MSI 
wytyka również Dominik Dra-
gon (PO). - Na przykład ostat-
nio w kwestii szkół specjalnych 
informacje były przedstawiane 
bez uwzględnienia argumen-
tów radnych i rodziców. Artykuł 
przygotowany przez radnych 
został odrzucony. - Nie powin-
no mieć to miejsca - zauważa 
radny.

Cały program można 
obejrzeć pod adresem 

www.24gliwice.tv

Radni chcą zmian lub likwidacji MSI
Przyszłość samorządowego tygodnika „Miejski Serwis 
Informacyjny“ była przedmiotem dyskusji gliwickich rad-
nych w programie „Ad Vocem“ realizowanym przez portal 
24GLIWICE.pl i telewizję ITV. 

Finansowany przez miasto tygodnik „Miejski Serwis Informacyjny“ 
obecnie wydawany jest w nakładzie 33.000 egzemplarzy. Sam druk 
gazety, bez uwzględnienia dodatkowych kosztów, to dla gliwickich 
podatników wydatek ok. ćwierć miliona złotych rocznie.

Prezydent czytał bajki, dzieci słuchały...


